
BRM.0002.13.2025   

   

Protokół Nr XIII  zwyczajnej sesji  

Rady Miejskiej Władysławowa  

z dnia 26 marca 2025r.   

Obrady XIII zwyczajnej sesji rozpoczęły się o godzinie 10.08.    

Obrady rozpoczął Przewodniczący Rady Miejskiej słowami: „Otwieram Sesję Rady Miejskiej 

Władysławowa”.    

Przewodniczący powitał wszystkich przybyłych na sesję: Sekretarz Władysławowa, Skarbnik 

Władysławowa, Radnych Rady Miejskiej, Przewodniczących Jednostek Pomocniczych Gminy 

i Sołtysów, pracowników Urzędu Miejskiego oraz wszystkich przybyłych na posiedzenie Sesji. 

 

Sprawy regulaminowe   

Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.   

Pan Adam Białas, Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych wg listy obecności, na 

sesji obecnych jest 14 radnych, tym samym obrady XIII zwyczajnej sesji są prawomocne do 

podejmowania uchwał.    

 

Proponowany porządek obrad: 

I. Sprawy regulaminowe: 

• otwarcie obrad sesji i powitanie przybyłych gości, 

• stwierdzenie prawomocności obrad sesji, 

• przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

II. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawie: 

Sprawy finansowe  

1. zmian budżetu Gminy Władysławowo na 2025 rok, 

2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Władysławowo na lata 2025-2039. 

 

Sprawy organizacyjne  

3. niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy 

Władysławowo w 2026 roku, 

 

Sprawy społeczne 

4. wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzenia Młodzieżowego Budżetu Obywatelskiego 

oraz ustalenia wysokości środków na jego realizację. 

 

Sprawy gospodarki nieruchomościami  

5. wyrażenia zgody na dzierżawę terenu części działki gminnej oznaczonej nr 21 położonej 

przy Promenadzie Światowida w Jastrzębiej Górze, w obrębie ewidencyjnym Jastrzębia 

Góra 08, 

6. wyrażenia zgody na dzierżawę na czas oznaczony terenu części działki gminnej 

oznaczonej nr 152/6, położonej przy ulicy Wojska Polskiego w Karwi, 

7. wyrażenia zgody na dzierżawę na czas oznaczony terenu części działki gminnej 

oznaczonej nr 13, położonej na rogu ulicy Brzozowej i Skweru Antoniego Abrahama we 

Władysławowie, w obrębie ewidencyjnym Władysławowo 03, 

8. wyrażenia zgody na dzierżawę na czas oznaczony terenu części działki gminnej 

oznaczonej nr 63/2, położonej przy ulicy Morskiej we Władysławowie, w obrębie 

ewidencyjnym Władysławowo 03, 

b.jamros
nagłówkowa



9. wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 96/98 obręb Władysławowo 09 w trybie bezprzetargowym. 

 

Sprawy dotyczące miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

10. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego WŻ-1.2 we Władysławowie  

w gminie Władysławowo. 

 

Sprawy gospodarki komunalnej 

11. ustalenia przebiegu dróg gminnych, 

12. wprowadzenia Strefy Płatnego Parkowania oraz wysokości i sposobu pobierania opłat  

za parkowanie pojazdów samochodowych na terenie Gminy Władysławowo. 

 

Sprawy organizacyjne 

13. przyjęcia Regulaminu określającego zasady dofinansowania zadań z zakresu usuwania i 

utylizacji wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Władysławowo na lata 2025-

2032. 

 

Sprawy środowiska i gospodarki odpadami  

14. wykazu kąpielisk na obszarze morskim przyległym do Gminy Władysławowo na 2025r. 

oraz określenia sezonu kąpielowego, 

15. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Władysławowo w 2025 roku. 

 

Sprawy organizacyjne 

16. poparcia budowy "Via Maris" jako inwestycji uzupełniającej pakiet infrastrukturalnych 

inwestycji drogowych koniecznych dla wzmocnienia obronności i bezpieczeństwa Polski 

oraz rozwoju gospodarczego kraju, a także poparcia dla prac Zespołu ds. opracowania 

"Raportu w ramach Paktu bezpieczeństwa dla Polski - Pomorze Środkowe". 

 

III. Wnioski i oświadczenia radnych. 

IV. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski i oświadczenia radnych. 

V. Zapytania do sprawozdania Burmistrza z podjętych zarządzeń w okresie 

międzysesyjnym. 

VI. Informacje i komunikaty. 

VII. Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie odwołania Skarbnika Władysławowa. 

 

Przewodniczący poddała pod głosowanie przyjęcie powyższej propozycji: 

 

Głosowanie: 14 głosów za – opinia pozytywna  

 

W związku z przeprowadzonym głosowaniem punkt rozpatrzenie projektów oraz podjęcie 

uchwał w sprawie przedstawia się następująco: 

 

Sprawy finansowe  

1. zmian budżetu Gminy Władysławowo na 2025 rok, 

2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Władysławowo na lata 2025-2039. 



 

Sprawy organizacyjne  

3. odwołania Skarbnika Władysławowa, 

4. niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy 

Władysławowo w 2026 roku, 

 

Sprawy społeczne 

5. wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzenia Młodzieżowego Budżetu Obywatelskiego 

oraz ustalenia wysokości środków na jego realizację. 

 

Sprawy gospodarki nieruchomościami  

6. wyrażenia zgody na dzierżawę terenu części działki gminnej oznaczonej nr 21 położonej 

przy Promenadzie Światowida w Jastrzębiej Górze, w obrębie ewidencyjnym Jastrzębia 

Góra 08, 

7. wyrażenia zgody na dzierżawę na czas oznaczony terenu części działki gminnej 

oznaczonej nr 152/6, położonej przy ulicy Wojska Polskiego w Karwi, 

8. wyrażenia zgody na dzierżawę na czas oznaczony terenu części działki gminnej 

oznaczonej nr 13, położonej na rogu ulicy Brzozowej i Skweru Antoniego Abrahama we 

Władysławowie, w obrębie ewidencyjnym Władysławowo 03, 

9. wyrażenia zgody na dzierżawę na czas oznaczony terenu części działki gminnej 

oznaczonej nr 63/2, położonej przy ulicy Morskiej we Władysławowie, w obrębie 

ewidencyjnym Władysławowo 03, 

10. wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 96/98 obręb Władysławowo 09 w trybie bezprzetargowym. 

 

Sprawy dotyczące miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

11. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego WŻ-1.2 we Władysławowie  

w gminie Władysławowo. 

 

Sprawy gospodarki komunalnej 

12. ustalenia przebiegu dróg gminnych, 

13. wprowadzenia Strefy Płatnego Parkowania oraz wysokości i sposobu pobierania opłat  

za parkowanie pojazdów samochodowych na terenie Gminy Władysławowo. 

 

Sprawy organizacyjne 

14. przyjęcia Regulaminu określającego zasady dofinansowania zadań z zakresu usuwania i 

utylizacji wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Władysławowo na lata 2025-

2032. 

 

Sprawy środowiska i gospodarki odpadami  

15. wykazu kąpielisk na obszarze morskim przyległym do Gminy Władysławowo na 2025r. 

oraz określenia sezonu kąpielowego, 

16. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Władysławowo w 2025 roku. 

 

Sprawy organizacyjne 

17. poparcia budowy "Via Maris" jako inwestycji uzupełniającej pakiet infrastrukturalnych 

inwestycji drogowych koniecznych dla wzmocnienia obronności i bezpieczeństwa Polski 

oraz rozwoju gospodarczego kraju, a także poparcia dla prac Zespołu ds. opracowania 

"Raportu w ramach Paktu bezpieczeństwa dla Polski - Pomorze Środkowe". 



 

 

Podjęcie uchwał w sprawie:   

1. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Władysławowo na 2025 rok    

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)   

obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 1   

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz   

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska;   

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -   

  Uchwała otrzymała Nr XIII/167/2025   

 
  2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy   

Władysławowo na lata 2025-2039    

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)   

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1   

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz  

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska;   

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -   

   

Uchwała otrzymała Nr XIII/168/2025   
 

3. Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Władysławowa  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/169/2025   
 

4. Projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 

budżecie Gminy Władysławowo w 2026 roku  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/170/2025   
 

5. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzenia Młodzieżowego 

Budżetu Obywatelskiego oraz ustalenia wysokości środków na jego realizację  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 1 



ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/171/2025   
 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę terenu części działki gminnej 

oznaczonej nr 21 położonej przy Promenadzie Światowida w Jastrzębiej Górze, w 

obrębie ewidencyjnym Jastrzębia Góra 08  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/172/2025   
 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na czas oznaczony terenu 

części działki gminnej oznaczonej nr 152/6, położonej przy ulicy Wojska Polskiego w 

Karwi  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/173/2025   
 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na czas oznaczony terenu 

części działki gminnej oznaczonej nr 13, położonej na rogu ulicy Brzozowej i Skweru 

Antoniego Abrahama we Władysławowie, w obrębie ewidencyjnym Władysławowo 03  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/174/2025   
 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na czas oznaczony terenu 

części działki gminnej oznaczonej nr 63/2, położonej przy ulicy Morskiej we 

Władysławowie, w obrębie ewidencyjnym Władysławowo 03  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 



ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/175/2025   
 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 96/98 obręb Władysławowo 09 w trybie 

bezprzetargowym 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 13 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz Labudda; Stanisław 

Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Kamila Janowicz; 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/176/2025   
 

Uwaga nr 1: Streszczenie uwagi: Dopuszczenie funkcjonowania 3 lokali mieszkalnych w 

istniejącym budynku usługowym na terenie działek nr 70, 73 i 738, gdzie obecnie, w głównym 

budynku oddanym do użytkowania, oprócz pokoi gościnnych i towarzyszącym im usług są już 

2 lokale mieszkalne, trzeci zaś jest zaprojektowany  

odrzucono przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 4 - Norbert Budzisz; Damian Glembin; Michał Klein; Małgorzata Parylak; 

PRZECIW - 10 - Adam Białas; Piotr Dettlaff; Mariusz Głowienka; Tomasz Hapaniuk; 

Kamila Janowicz; Anna Kollek; Mariusz Labudda; Stanisław Miotke; Robert Radtke; 

Ewa Staniszewska; WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Uwaga nr 2: Streszczenie uwagi: W zapisie dotyczącym wskaźników parkingowych do 

obliczania zapotrzebowania inwestycji na miejsca do parkowania dla samochodów osobowych, 

w zapisie odnoszącym się do mp dla hoteli, moteli, ośrodków wypoczynkowych, pensjonatów 

wnioskuje się o wykreślenie słów „przy czym mnie mniej niż 1mp na każde rozpoczęte 50m2 

powierzchni użytkowej usług”. Wnioskuje się o zastosowanie następującego zapisu: „Ustala 

się wskaźniki parkingowe do obliczania zapotrzebowania inwestycji na miejsca postojowe dla 

samochodów osobowych: 1) 1mp/1 mieszkanie; 2) 1 mp/1 pokój noclegowy; 3) 1mp/50 m2 

pow. użytkowej usług innych niż hotelowe (pensjonatowe), lecz nie mniej niż 1mp/1 obiekt i 

nie mniej niż 1mp/5 zatrudnionych” z wykluczeniem słów „przy czym nie mniej niż 1mp na 

każde rozpoczęte 50m2 powierzchni użytkowej usług”  

odrzucono przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 1 - Piotr Dettlaff; 

PRZECIW - 10 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Damian Glembin; Mariusz Głowienka; 

Tomasz Hapaniuk; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz Labudda; Stanisław Miotke; 

Robert Radtke; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Kamila Janowicz; Małgorzata Parylak; Ewa Staniszewska; 

 



Uwaga nr 3: Streszczenie uwagi: W odniesieniu do działki nr 59 zawnioskowano, aby w 

ustaleniach ogólnych planu wykreślić zapis odnoszący się do ilości miejsc postojowych w 

części brzmiącej „przy czym nie mniej niż 1mp na każde rozpoczęte 50m2 powierzchni 

użytkowej usług”  

odrzucono przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 0 - 

PRZECIW - 10 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Damian Glembin; Mariusz Głowienka; 

Tomasz Hapaniuk; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz Labudda; Stanisław Miotke; 

Robert Radtke; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 4 - Piotr Dettlaff; Kamila Janowicz; Małgorzata Parylak; Ewa 

Staniszewska; 

 

11. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

WŻ-1.2 we Władysławowie w gminie Władysławowo  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 11 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Damian Glembin; Mariusz Głowienka; Tomasz 

Hapaniuk; Kamila Janowicz; Anna Kollek; Mariusz Labudda; Stanisław Miotke; Robert 

Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Piotr Dettlaff; Michał Klein; Małgorzata Parylak; 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/177/2025   
 

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/178/2025   
 

13. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Strefy Płatnego Parkowania oraz wysokości 

i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na terenie 

Gminy Władysławowo 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 10 - Adam Białas; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz Głowienka; Tomasz 

Hapaniuk; Anna Kollek; Mariusz Labudda; Stanisław Miotke; Robert Radtke; Ewa 

Staniszewska; 

PRZECIW - 2 - Norbert Budzisz; Michał Klein; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Kamila Janowicz; Małgorzata Parylak; 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/179/2025   
 



11. przyjęcia Regulaminu określającego zasady dofinansowania zadań z zakresu usuwania 

i utylizacji wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Władysławowo na lata 2025-

2032. 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/180/2025   
 

12. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na obszarze morskim przyległym do 

Gminy Władysławowo na 2025r. oraz określenia sezonu kąpielowego  

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/181/2025   
 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Władysławowo w 2025 

roku przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 9 - Adam Białas; Damian Glembin; Mariusz Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Anna 

Kollek; Mariusz Labudda; Stanisław Miotke; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 2 - Michał Klein; Małgorzata Parylak; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Kamila Janowicz; 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/182/2025   
 

14. Projekt uchwały w sprawie poparcia budowy "Via Maris" jako inwestycji 

uzupełniającej pakiet infrastrukturalnych inwestycji drogowych koniecznych dla 

wzmocnienia obronności i bezpieczeństwa Polski oraz rozwoju gospodarczego kraju, 

a także poparcia dla prac Zespołu ds. opracowania "Raportu w ramach Paktu 

bezpieczeństwa dla Polski - Pomorze Środkowe" 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Adam Białas; Norbert Budzisz; Piotr Dettlaff; Damian Glembin; Mariusz 

Głowienka; Tomasz Hapaniuk; Kamila Janowicz; Michał Klein; Anna Kollek; Mariusz 

Labudda; Stanisław Miotke; Małgorzata Parylak; Robert Radtke; Ewa Staniszewska; 

PRZECIW - 0 WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Uchwała otrzymała Nr XIII/183/2025   
 



Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Głos zabrał Pan Szymon Redlin, radny Sejmiku Województwa Pomorskiego: 

 

„Wysoka Rado, Panie przewodniczący, Burmistrzów nie ma, pani sekretarz. 

Chciałbym nawiązać do wydarzeń, które miały miejsce dokładnie w sumie dwie sesje, 

bo jedna była pomiędzy, na ostatniej sesji zwyczajnej, bo ostatnio była sesja nadzwyczajna, 

zwołana ze względu na zmiany w budżecie. 

No uważam, że to co się wydarzyło na tamtej sesji zasługuje na komentarz i słowa uznania, 

bo ten temat, że tak powiem, jest przez nas, przez naszych poprzedników w tej Radzie czy 

sołtysów, przewodniczących osiedli, poruszany od wielu lat i tak jak to miało miejsce... 

w ogóle wydaje mi się, że dla naszej gminy to jeszcze nie było takiego tematu poruszanego. 

 

I w kontekście tak dużego wsparcia, udzielenia aprobaty i wyróżnienia konkretnej inwestycji. 

Tak że chciałbym podziękować jeszcze raz wszystkim radnym, którzy stanęli na wysokości 

zadania i zagłosowali za w sprawie uchwalenia dofinansowania, jeżeli chodzi o budowę drogi 

wojewódzkiej nr 215. 

Sami wiecie drodzy Państwo, że ta droga była wybudowana ponad, może nie ponad, prawie 

100 lat temu, nieremontowana przez bardzo długi czas. No na pewno na odcinku 

Władysławowo - Jastrzębia Góra. 

 

No i nie tylko my, ale nasi turyści, nasi goście, którzy nas odwiedzają zwracają uwagę na jej 

stan, zwracają uwagę na bezpieczeństwo na niej. 

Tak że cieszy mnie to, że podjęliście tę decyzję, podjęliśmy uchwałę, gdzie wspieracie tę 

inwestycję wojewódzką, gdzie przeznaczacie 18 milionów. 

Liczę na to, że ta kwota się zmniejszy już po przetargowo, bo my też w województwie, 

również z poziomu budżetu, na to liczymy. 

 

Ja chciałbym tutaj docenić starania wszystkich zaangażowanych, zaczynając od sołtysów, 

bo za czasów, kiedy byłem sołtysem Jastrzębiej Góry, udało nam się zebrać 

razem, wspólnie, pojechać do Urzędu Marszałkowskiego na spotkanie z wówczas urzędującym 

i obecnie marszałkiem Strukiem i zacząć rozmawiać w tym temacie, już tak bardziej 

konkretnym, w kontekście projektu. 

 

W ślad za tym naszym spotkaniem, które było takim inicjującym spotkaniem, przystąpiliśmy 

do rozmów, w których też miałem zaszczyt uczestniczyć, wtedy jako sołtys z obecnym 

burmistrzem Romanem Kużlem i uzgodniliśmy w porozumieniu z Radą Miasta 

Władysławowa to, że współfinansujemy projekt tej drogi. 

Prace, sami wiecie, trwały bardzo długo. 

Burmistrz nie raz musiał odpowiadać na pytania związane z postępami przy pracach, 

przy realizacji tego projektu. 

Kilkukrotnie również uczestniczyłem w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w tych negocjacjach. 

Tam od tematu przejścia żab i zmian w kontekście infrastruktury, zieleni i całej reszty. 

 

Nie było to łatwe. Dlatego jeszcze raz chylę czoła przed naszymi włodarzami, przed radnymi 

i liczę na to, że wspólnie tą inwestycję zrealizujemy w najbliższych latach. 

Przetarg, tak jak wiecie ogłoszony ma być na przełomie lipca lub czerwca. 

Ja tutaj chciałbym jeszcze też dodać to, że uwierzcie mi Państwo, budowa tej drogi 

z poziomu województwa jest na którymś miejscu. 

 



Tak że to, że udało nam się wspólnie przekonać marszałka z burmistrzem, jest bardzo dużym 

sukcesem, bo zawsze patrzymy już teraz troszeczkę patrzę z poziomu województwa, nie tylko 

jako lokals tak zwany, na to, że to ma dawać korzyści wymierne, całoroczne dla 

bardzo dużego regionu i w pierwszej kolejności zawsze są budowane, remontowane te drogi, 

które łączą się z drogami krajowymi, które ułatwiają tranzyt, który właśnie chociażby jak 

tutaj dzisiaj też wnioskujecie o drogę Via Maris. 

 

My również w województwie pomorskim taki apel żeśmy podjęli. 

 

To był styczeń, jeszcze przed tymi ustaleniami a propos wyboru, dwóch dróg spośród trzech 

zgłoszonych przez Sejmik województwa. 

Niestety Via Maris, jako taka na rzecz Via Pomeranii, została przesunięta na trzecie 

miejsce, a na razie niestety nie jest ujęta. 

 

Ale tak, żeby Wam uzmysłowić właśnie ten problem z budową drogi wojewódzkiej 

z Jastrzębiej Góry do Władysławowa, chciałbym podkreślić tutaj, bo mam 

ze sobą odpowiedź na interpelację, jeżeli chodzi o maj zeszłego roku. 

W sumie złożyłem taką interpelacje. 

I uzyskałem od marszałka Bonny, który odpowiedzialny jest właśnie za tą 

część infrastrukturalną w województwie, w kilku fragmentach zacytuję odpowiedź. 

 

"Zarząd Dróg Wojewódzkich w Gdańsku zarządza siecią dróg wojewódzkich 

o łącznej długości około 1740 km. Realizowane i planowane inwestycje drogowe można 

podzielić na dwie podstawowe grupy. Modernizację odcinków dróg wojewódzkich o długości 

około 1,2 km, których podstawowym rezultatem jest poprawa standardu technicznego". 

No i tutaj taki koszt budowy to jest około 1 miliona złotych. 

No i punkt drugi. "Budowa nowych odcinków dróg lub rozbudowy ważnych odcinków dróg, 

których podstawowym rezultatem jest poprawa powiązań sieci dróg wojewódzkich 

z siecią dróg krajowych i węzłami transportowymi". 

Zadania właśnie z pierwszej grupy realizowane są przede wszystkim w oparciu 

o środki własne województwa pomorskiego, a zadania z tej drugiej grupy, gdzie 

kilometr waha się w granicach 10, 15 i wzwyż milionów za kilometr, jeżeli chodzi 

o realizację takiego projektu, nie są nigdy realizowane bez uzyskania dofinansowania 

zewnętrznego ze środków m. in. Unii Europejskiej, Program Polski Ład, 

Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg Lokalnych. 

Tak że droga, rozbudowa tej drogi wojewódzkiej nr 215 kwalifikuje się do drugiej grupy zadań. 

 

Mając na uwadze tak dużą wartość zadania, szansą na jego realizację jest uzyskanie 

zewnętrznego wsparcia finansowego. Czyli nasza droga w województwie, drogi nie są 

realizowane bez jak gdyby takiego montażu finansowego trzech różnych ośrodków wsparcia 

zewnętrznego, wsparcia wojewódzkiego, które jest w największej części ponoszony i udziału 

gminy, na które wy się zgodziliście. 

 

Tak że tym większy jest ten sukces, że udało się w kolejnych miesiącach, 

to był czerwiec bodajże, kiedy uzyskałem tą odpowiedź i od tamtego momentu bardzo dużo 

się wydarzyło. 

 

Byłem na spotkaniu w Zarządzie Dróg Wojewódzkich z wiceburmistrzem Kamilem 

u dyrektora Stachowiaka, później szereg rozmów z marszałkami, właśnie z marszałkiem 

Bonną, z marszałkiem Strukiem. 



Udało się, udało się. No nie było to łatwe. Sami wiecie, że te kwoty na początku 

Waszego wsparcia były niższe. 

 

Ja też próbowałem przekonywać do niższych kwot, ale tutaj z doświadczenia, jak gdyby 

innych samorządów w województwie pomorskim te dofinansowania potrafią być 

dużo, dużo większe, jeżeli chodzi o procentowy udział. 

  

U nas jest bardzo duży koszt, jeżeli chodzi o kilometr drogi, ale niestety 1/3 całości robót to są 

koszty odwodnienia liniowego drogi, tak zwanej deszczówki. 

 

Tak że tutaj niestety to nas będzie bardzo dużo kosztowało. 

No nie mamy gdzie się wpiąć. Musimy to zagospodarować w ramach przebiegu tej drogi i tą 

wodę już, nie tak jak teraz jest ona spuszczana po prostu rowami melioracyjnym 

i dalej czy Rudnikiem czy Lisim Jarem, czy Łebskim Źlebem w kierunku morza 

razem z całą zawartością z drogi. 

 

Tylko teraz już musimy troszeczkę bardziej ekologicznie do tego podejść. 

I dlatego rzeczywiście cały odcinek oszacowany jest na około 94 miliony złotych. 

Te trzy i pół kilometra szacujemy na poziomie 74 milionów. 

Liczę na to, że tak jak powiedziałem wcześniej, uda się poprzetargowo te koszty zmniejszyć. 

Tak że dzieje się historia. 

 

Moim zdaniem to była pierwsza droga w naszej gminie, która miała taką nawierzchnię stałą. 

 

I z drugiej strony trzeba podziękować tamtym budowniczym, że ona tyle wytrzymała, bo 

naprawdę, no niestety my nie budujemy w tych czasach tak mocnych dróg, które są w stanie 

wytrzymać prawie sto lat, jeżeli chodzi o użytkowanie. 

Jeszcze raz Wam dziękuję. 

Tych nieprzekonanych myślę, że już wybudowany efekt tej drogi i komfort jazdy po niej 

przede wszystkim, bo to droga, która spina nam wszystkie miejscowości, to nie jest 

tylko droga z Jastrzębiej Góry do Władysławowa. 

To jest droga do Karwi. To jest droga dla turysty do Łeby. 

To jest droga, po kolei gdzieś tam do... 

 

Słucham? 

Dobrze. 

Nie, pomyślałem, że pan chciał coś dopowiedzieć. 

 

W każdym bądź razie to jest droga do Szczecina, jeżeli chcemy stąd się dostać na budowaną 

szóstkę. I na sam koniec już uważam, że ta trudna decyzja podjęta przez was to, jest 

odpowiedni czas, bo istnieje ryzyko, że przy wybudowaniu drogi, zakończeniu prac 

budowlanych przy drodze S6, województwo dostanie, jak gdyby w swój zasób część dróg, 

które obecnie pełnią rolę drogi S6. 

No i ze swojego zasobu, tak jak tutaj przeczytałem, 1 740 km będzie chciało przekazać te mniej 

użytkowane, uczęszczane drogi konkretnym gminom, a tutaj gmina nie 

ma możliwości odmówienia, jeżeli chodzi o taki prezent. 

 

Tak że zostalibyśmy jako mieszkańcy, jako samorząd z kosztami, z projektem, na 

pewno z pozwoleniem na budowę, ale zostalibyśmy z 94 milionami do wydania, 

a nie aż osiemnastoma, które mam nadzieję, że się zmniejszą. 



 

Jeszcze raz dziękuję za udzielonymi głos i liczę na to, że proces realizacji budowy tej drogi 

również nie zakłóci sezonu turystycznego. Już o tym też gdzieś tam rozmawiam 

z kierownictwem Zarządu Dróg Wojewódzkich, żeby uwzględnili po prostu też termin 

realizacji robót poprzetargowych. 

 

Dziękuję bardzo za udzielenie 

głosu i za możliwość wystąpienia.” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Czy ktoś z państwa chce 

zabrać jeszcze głos? 

 

Bardzo proszę, pani 

radna Ewa Staniszewska. 

 

Radna Ewa Staniszewska: 

- Szanowni Państwo, myślałam, że wypowiedź Szymona Redlina będzie dotyczyła troszeczkę 

innej tematyki dzisiaj. 

Myślę, że państwo wiedzą, jakiej tematyki. Chodzi tutaj o sprawę z ostatniej sesji, 

gdzie no niestety, ale dużo komentarzy na różnych forach społecznościowych i grupach, 

dla mnie to nawet pseudo grupach bym powiedziała, padło pod adresem radnych z komitetu 

Razem Odpowiedzialnie.  

 

Chodzi tutaj o rzekome tortury. Aż nie mogę w to uwierzyć, że na tej sali padają takie słowa, 

ale niestety, tortury i mobbing, który rzekomo był stosowany na niewygodnych mieszkańcach 

gminy. 

Ja proszę Państwa, jak Państwo doskonale wiedzą, jestem jedyna, która nie wchodzi w skład 

Komitetu Razem Odpowiedzialnie, ale nigdy, proszę Państwa, ze strony radnych tutaj 

obecnych nie zaznałam ani żadnego hejtu, żadnego słowa złego w moją stronę. 

Mało tego, proszę Państwa, ja od samego początku, a mija tak naprawdę już 

niedługo rok od kiedy jestem radną, dostałam tyle ciepła i tyle wsparcia 

z ich strony, że słowa tortury i mobbing nijak się mają do ich osoby. 

Po prostu są... 

Po prostu do nich to nie pasuje. I proszę państwa, spotykamy się nie 

tylko tutaj, na sesji czy na komisjach, ale spotykamy się również prywatnie. 

A wiedzą Państwo, dlaczego? Bo bardzo lubimy swoje towarzystwo i bardzo się lubimy. 

 

I ja nie wiem... 

Apeluję też do osób, które komentują na tych różnych forach, żeby troszeczkę 

wskazały granicę. Bo mamy wolność słowa, ale są pewne granice, których nie należy 

przekraczać. 

 

Bo pamiętajmy, że to nie czytają tylko osoby tutaj mieszkańcy z naszej gminy, 

ale również turyści, którzy nas odwiedzają. 

 

I jak czytają takie wpisy typu tortury, mobbing, to sobie myślą o matko jedyna, 

chyba gdzieś w lochach trzymają, sadzają na krzesłach elektrycznych, bo to ktoś, kto nie zna 

sprawy tak może to zrozumieć. 

I ja naprawdę nigdy nie poczułam się tutaj jakbym była z innego komitetu. 



I to się nie tyczy tylko radnych, ale również burmistrza, zastępcy czy pani sekretarz, 

czy jakiegokolwiek urzędnika, czy kierownika referatu. 

Zawsze byłam miło, ciepło przyjęta i zawsze mogę liczyć na ich wsparcie. 

Mało tego, proszę Państwa, ja nawet takiego jednego fajnego spotkania mam 

super zdjęcie z pewnym gronem radnych, które jest u mnie oprawione w ramkę. 

 

A ja, proszę Państwa, na ścianach wieszam i na komodach stawiam zdjęcia 

najbliższych mi osób, rodziny, przyjaciół i osób, które darzę ogromnym szacunkiem. 

  

I do takich osób należy właśnie grono radnych z Razem Odpowiedzialnie i naprawdę dla 

mnie to zaszczyt zasiadać z Wami tutaj, drodzy koledzy i koleżanki, i bardzo Wam 

dziękuję za okazane wsparcie i przykro mi, że niestety jesteście tak po prostu wystawieni na 

negatywne opinie. 

Przykro mi. 

I już apelowałam o te komentarze, nie wiem, być może jeszcze nawet nie zdążymy wyjść z tej 

sali, a już na pewnych grupach rozgorzeje dyskusja. 

Pewnie teraz będzie to pod moim adresem. 

Proszę bardzo. 

Naprawdę troszeczkę się czasem ugryźmy w język i zastanówmy się nawet z 20, 

a niektórzy nawet 30 razy co wypisujemy. 

Dziękuję. 

 

- Dziękuję Pani bardzo za te słowa. 

Muszę powiedzieć, że jest mi bardzo miło, że to akurat pani Ewa głos zabrała i takie 

stanowisko przedstawiła. 

Rzeczywiście, my traktujemy się tutaj po koleżeńsku, wspólnie pracujemy, 

udzielamy sobie informacji, rad, porad. 

Nigdy na pewno nikt nie odejdzie, że tak powiem, wyrzucony, zbyty w jakiś sposób. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Ktoś chce jeszcze zabrać głos? 

 

Proszę bardzo, pani Małgorzata Parylak. 

 

 

Radna Małgorzata Parylak: 

- Ewa, dziękuję bardzo. 

 

I właśnie chciałam też powiedzieć panu radnemu sejmiku wojewódzkiego, że myśmy 

spodziewali się jeszcze tych słów przeprosin na samym końcu, ale pan radny sejmiku 

wojewódzkiego niestety wyszedł, więc przemilczmy tą sytuację, bo wypowiedziała się osoba, 

która można powiedzieć, z nas się nie wywodzi, ale jest nasza. 

 

Ewa. Jeszcze raz dziękujemy i podziękujmy 

jeszcze raz jej gromkimi brawami. 

 

 

Odpowiedzi Burmistrza na wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Brak. 



Zapytania do sprawozdania Burmistrza z podjętych zarządzeń w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Nie wniesiono uwag, zapytań do treści sprawozdania.  

Informacje i komunikaty. 

 

Posiedzenie Sesji Rady Miejskiej Władysławowa, odbędzie się dnia 30 kwietnia 2025 roku 

(środa) o godz. 10.00 w sali 103 /I piętro/ Urzędu Miejskiego we Władysławowie. 

 

Posiedzenie Komisji w temacie omówienia materiałów sesyjnych odbędzie się dnia  

25 kwietnia 2025 roku (piątek) o godz. 10.00 w sali 103 /I piętro/ Urzędu Miejskiego we 

Władysławowie. 

 

W związku z powyższym materiały na posiedzenie Komisji należy przekazać do Biura Rady 

Miejskiej do dnia 22 kwietnia 2025r./wtorek/ do godz. 12.00. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbędzie się dnia 4 kwietnia 2025 roku 

(piątek) o godz. 12.00 w pokoju 205/II piętro/ Urzędu Miejskiego we Władysławowie. 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się dnia 10 kwietnia 2025 roku (czwartek) o godz. 

14.00 w pokoju 205/II piętro/ Urzędu Miejskiego we Władysławowie. 

 

W związku z powyższym materiały na posiedzenie Komisji należy przekazać do Biura Rady 

Miejskiej do dnia 7 kwietnia 2025r./poniedziałek/ do godz. 12.00. 

 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Zdrowia, Spraw Społecznych odbędzie się dnia 17 kwietnia 

2025 roku (czwartek) o godz. 14.00 w pokoju 205/II piętro/ Urzędu Miejskiego we 

Władysławowie. 

 

W związku z powyższym materiały na posiedzenie Komisji należy przekazać do Biura Rady 

Miejskiej do dnia 14 kwietnia 2025r./poniedziałek/ do godz. 12.00. 

 

Posiedzenie Komisji Kultury, Sportu, Porządku Publicznego odbędzie się dnia 17 kwietnia 

2025 roku (czwartek) o godz. 15.00 w pokoju 205/II piętro/ Urzędu Miejskiego we 

Władysławowie. 

 

W związku z powyższym materiały na posiedzenie Komisji należy przekazać do Biura Rady 

Miejskiej do dnia 14 kwietnia 2025r./poniedziałek/ do godz. 12.00. 

 

Posiedzenie Komisji Statutowej odbędzie się dnia 25 kwietnia 2025 roku (piątek) o godz. 8.15 

w sali 103 /I piętro/ Urzędu Miejskiego we Władysławowie. 

 

W związku z powyższym materiały na posiedzenie Komisji należy przekazać do Biura Rady 

Miejskiej do dnia 22 kwietnia 2025r./wtorek/ do godz. 12.00. 

 

Szczegółowe informacje dotyczące zaplanowanych posiedzeń Komisji oraz Sesji Rady 

Miejskiej Władysławowa wraz z porządkiem obrad dostępne są w zakładce: Kalendarz 

posiedzeń - https://rada.wladyslawowo.pl/kalendarz-posiedzen. 

https://rada.wladyslawowo.pl/kalendarz-posiedzen


 

Radna Małgorzata Parylak: 

 

- Ja jeszcze mam zapytanie w tej kwestii przeprosin. 

Czy my w takim razie składamy sprawę do prokuratury? 

Bo była mowa taka, że jeżeli pan radny przeprosi, zapominamy o sprawie. 

Natomiast tych przeprosin dzisiaj nie usłyszeliśmy. 

- Nie odnosiłem się do tego dosyć świadomie i celowo, bo myślę, że usiądziemy już w gronie 

radnych. 

To dotyczy również panów burmistrzów, bo to nie dotyczyło tylko i wyłącznie samej 

Rady, ale jak tam było określone mniej więcej rządzących i osób zbliżonych do rządzących. 

Spotkamy się, omówimy tą sprawę i wtedy wspólnie podejmiemy decyzję 

co do dalszych ewentualnych kroków. 

 

No rzeczywiście można się było spodziewać, że chociaż Pan radny wojewódzki jednym 

zdaniem się odniesie do tego. 

No jak widzicie Państwo sami, zdecydowanie łatwiej się pisze jak nikt nie widzi, nikt nie słyszy. 

To jest zdecydowanie łatwiejsze działanie niż stanąć przed ludźmi, których się 

oskarża, oczernia i powiedzieć nawet 2 słowa przepraszam bardzo, nawet nie komentując. 

Takie jest życie, takie jest niestety podejście niektórych osób do rzeczywistości. 

Zamknięcie sesji   

Obrady zakończył Przewodniczący Rady Miejskiej słowami:” Zamykam Sesję Rady Miejskiej 

Władysławowa”.   

   

Obrady zakończono o godzinie: 11.25.            

   

Integralną części niniejszego protokołu jest nagranie audiowizualne z obrad 

Sesji w dniu 26.03.2025r.    
                

 

Przewodniczący Rady Miejskiej:   

 

 

 

 

Protokół sporządziła:    

B. Jamros; dn. 26.03.2025r.   
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